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Z Á P I S   Z   J E D N Á N Í 

 
 
Datum a místo konání: 3. září 2019, Koloděje nad Lužnicí č. p. 180 

Zahájení: 17:00 hod. 

Přítomni: Buneš Petr, předseda 
Jílek Ervín 
Kalina Vratislav 
Kunt Martin 
Ing. Talafousová Jana  
 
Ing. Tvrdík Tomáš – host 
Tajč Ivo - host 

 
I. 

Jednání Osadního výboru Koloděje nad Lužnicí (dále jen „OV“) zahájil a přítomné            
členy přivítal předseda OV pan Buneš Petr s tím, že konstatoval, že na jednání OV byli řádně                
pozváni všichni členové OV a všichni členové OV se také zúčastní. Předseda shledal, že OV               
je usnášeníschopný.  

Předmětem tohoto jednání OV bylo především určení investičních priorit, které OV          
žádá za Koloděje, Vesce, Březinku a Cihelny zařadit do plánovaného rozpočtu města Týn nad              
Vltavou pro rok 2020, a to jako vyzdvižení nejzásadnějších bodů investičního charakteru            
z rámce jinak platných požadavků dle usnesení OV ze dne 18.6.2019. 
 

II. 
OV se po proběhlé diskuzi nadpoloviční většinou hlasů usnesl na prioritních           

požadavcích do rozpočtu města na rok 2020 tak, že byly vybrány tyto investiční akce              
v následujícím pořadí: 
 

1. Zpracování projektové dokumentace na vybudování chodníku k autobusové zastávce        
v Kolodějích nad Lužnicí, a to alespoň v úseku od křižovatky u mostu, a následná             
realizace zbudování tohoto chodníku. 

2. Oprava místní komunikace v části obce Vesce, a to v rozsahu pozemků ve vlastnictví            
Města Týn nad Vltavou, s požadavkem na učinění podnětu vůči vlastníkovi          
navazujících pozemků ve směru na Koloměřice, tj. Jihočeskému kraji – SUS JčK            
k opravě této části komunikace.  

3. Oprava propadlého místa chodníku v místě u budovy bývalé školy (č.p. 66)           
v Kolodějích nad Lužnicí. 

4. Oprava fasády a střechy kapličky u řeky v Kolodějích nad Lužnicí. 
 

III. 
Z podnětu občanů OV nad rámec požadavků ze dne 18.6.2019 jednomyslným          

usnesením žádá příslušný odbor MěÚ o zajištění odborného posudku na stav lip u kapličky              
v části obce Vesce s ohledem na ne/bezpečnost pro sousedící objekty. 
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IV. 
OV dále konstatoval, že k požadavkům zahrnutým do usnesení ze dne 18.6.2019           

dosud neobdržel vyjádření města Týn nad Vltavou, resp. odborů MěÚ ohledně způsobu jejich             
vyřízení (vyjma již realizované, byť očividně nekvalitně provedené opravy úseků místní           
komunikace v Kolodějích ve směru od mostu na Netěchovice). Jejich platnost přitom není            
usnesením z dnešního dne nijak dotčena. 

Ing. Tvrdík nicméně přítomné informoval o tom, že sečení a údržba zeleně je nyní              
komplikována výpovědí smluvního vztahu ze strany spol. Rumpold – T s.r.o. a hledáním             
nového dodavatele těchto služeb. 
 

V. 
Dále proběhla debata se zástupcem SK Koloděje nad Lužnicí Ivo Tajčem o            

možnostech vzájemné spolupráce a o vizi SK o vybudování víceúčelového hřiště pro tenis a              
nohejbal vedle současného fotbalového hřiště někdy v budoucnosti.  
 
 

VI. 
Schůzi OV předseda ukončil v 19:30 hod. 

 
 

 
V Kolodějích nad Lužnicí dne 3. září 2019 
 
 
Předseda OV: Buneš Petr …………………………….. 
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Kontaktní spojení: Buneš Petr, předseda OV  

Koloděje nad Lužnicí 180, 375 01 Týn nad Vltavou 
tel.: 725 649 053 
e-mail: petrbunes@seznam.cz 
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